
PROTOKÓŁ NR 91/2023

z posiedzenia Komisji Zdrowia Spraw Socjalnych i Porządku Publicznego Rady 
Gminy Dąbrówka, które odbyło się w dniu 17 sierpnia 2023 roku.
Posiedzenie trwało: 13.00 -  15.55

Na posiedzeniu komisji obecni byli:
1. Marcinkiewicz Andrzej - przewodniczący komisji,
2. Kuśkowska Helena - członek komisji,
3. Rasiński Tomasz - członek komisji,
4. Kłębek Krzysztof - członek komisji,
5. Bielecki Kamil - członek komisji,
6. Rosa Andrzej - członek komisji, 

oraz
• Pan Radosław Korzeniewski - Wójt Gminy Dąbrówka,
• Pani Agnieszka Gryglas - Zastępca Wójta Gminy Dąbrówka,
• Pani Beata Brzezińska - Sekretarz Gminy,
• Pani Anna Dobczyńska - Inspektor ds. ochrony środowiska,
• Pani Edyta Wójcik - Inspektor ds. ochrony środowiska.
• Pan Andrzej Siarna - Pełnomocnik ds. współpracy z jednostkami samorządu 

terytorialnego,
• Komendant Komisariatu Policji w Radzyminie - Nadkomisarz Pan Paweł 

Piórkowski,
• Mieszkańcy Gminy Dąbrówka.

Przebieg posiedzenia komisji

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia.
Otwarcia posiedzenia komisji dokonał Pan Andrzej Marcinkiewicz, powitał zebranych 
i poinformował, że porządek posiedzenia przedstawia się następująco:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Zaopiniowanie projektu uchwał:

1) w sprawie określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca 
ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na opróżnianie zbiorników 
bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 
oczyszczalni ścieków i transport nieczystości ciekłych.

2) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi na nieruchomościach zamieszkałych, ustalenia stawki 
opłaty, określenia opłaty podwyższonej oraz zwolnienia za kompostowanie 
bioodpadów w przydomowym kompostowniku.

3. Sprawy bieżące.
4. Zakończenie posiedzenia.
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Na początku posiedzenia głos zabrał Pan Andrzej Marcinkiewicz z prośbą o udzielenie 
wyjaśnień dot. działalności prowadzonej na terenie Ludwinowa, Ostrówka chodzi 
o wycinkę drzew, jakie kroki podjęła policja w tym temacie?
Pan Paweł Piórkowski - prowadzone są 2 postępowania o wykroczeniu. Jedno ze 
zgłoszenia właściciela działki w kierunku art. 119 czyli kradzieży drzewa i kolejne 
postępowanie ze zgłoszenia gminy Dąbrówka. Jeżeli ten pan robił to nielegalnie to 
zostanie ukarany wnioskiem do sądu grodzkiego. Z tego co wiem o już zakończył 
wycinkę. Moje pytanie czy Państwo rozmawiali z tym panem, na nasze wezwanie 
stawił się osobiście.
Pan Andrzej Marcinkiewicz - czy posiada dokumenty na wycinkę drzew?
Pan Paweł Piórkowski -  jest właścicielem, ma dokument, że przywraca grunty rolne 
do użytkowania. Na działkach których nie były grunty rolne została zgłoszona kradzież. 
Pani Helena Kuśkowska - na jakiej podstawie zostały wypuszczone ciężarówki z lasu, 
mieszkańcy twierdzili, że policja odstępowała od czynności.
Pan Paweł Piórkowski - z tego co wiem to policja nie odstępowała od czynności, te 
osoby, które były na miejscu były legitymowane, sporządzono notatki.
Pan Tomasz Rasiński - czy zostały wystawione mandaty?
Pan Paweł Piórkowski - zostały sporządzone notatki i będą prowadzone czynności 
wyjaśniające w ramach wykroczenia w zależności od ustaleń sprawy będą skierowane 
do Sądu Grodzkiego.
Pan Sławomir Rosa - czy auta były przeciążone? Z powodu zniszczenia drogi 
przeciwpożarowej nie można było by prowadzić akcji ratowniczej w razie pożaru lasu. 
Po czyjej stronie stoi naprawienie tych dróg? Po to są służby Straż Pożarna, Policja, 
żeby to koordynować.
Paweł Piórkowski - policja nie dostała żadnych konkretnych informacji od 17.07.2023 
r. ww. sprawie.
Pan Radosław Korzeniewski - odczytał przebieg podjętych działań od początku 
zaistnienia sytuacji dot. wycinki drzew w Ludwinowie. Oświadczenie zostanie 
przekazane do informacji publicznej.
Pan Sławomir Rosa - pytanie dot. początku wykupu działek w Ludwinowie.
Pani Anna Dobczyńska -  jeśli chodzi o grunty rolne to zrobił to zgodnie z przepisami, 
jeżeli były by to nieużytki to powinien wystąpić do urzędu o wydanie takiej zgody. Jeżeli 
są to grunty rolne albo łąka zgodnie z ustawą może przywrócić do użyteczności 
rolniczej bez względu na objętość obwodu drzewa.
Pani Helena Kuśkowska -  a co z terminami?
Pani Anna Dobczyńska - zostało wysłane głoszenie do Regionalnego Dyrektora 
Ochrony Środowiska, z informacją o masowej wycince drzew. W odpowiedzi na pismo, 
ww. temat RDOŚ nie jest w kompetencji. Jeśli chodzi o grunty leśne to nie wystąpił do 
Starostwa Powiatowego w Wołominie o pozwolenie na wycinkę.
Pani Agnieszka Gryglas - 8.08.2023 r. w ślad za zgłoszeniem 04.08.2023 r. mowa 
o znakach B18. Do Komendy Powiatowej Policji poszła informacja o monitoringu, 
poszła również informacja do inwestora w zakresie przejezdności, tzn, że ma 
przywrócić drogi do stanu używalności przed rozpoczęciem działalności.
Pani Anna Dobczyńska - przedstawiła sprostowanie, w porównaniu z ewidencją 
gruntów z działek rolnych jest to ok. 6 ha. Wszystkie drzewa nie zostały wycięte, są 
na razie oznakowane do wycinki.
Pan Radosław Korzeniewski - propozycja zaproszenia pana Mulika na spotkanie.
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Pani Anna Dobczyńska - Pan Mulik do 28.08.2023 r. przebywa na urlopie.
Pan Sławomir Rosa - propozycja blokady dróg pożarowych na terenie wycinki drzew. 
Pan Krzysztof Kłębek - czy są wyniki założenia foto pułapki?
Pan Radosław Korzeniewski - są nadal kontrolowane.
Pani Anna Dobczyńska - czy po zmianie MPZP właściciel może ubiegać się do urzędu 
o odszkodowanie?
Pan Andrzej Marcinkiewicz - wniosek do policji o podjęcie konkretnych działań.
Pan Sławomir Rosa -  poprosił, żeby zająć się zniszczonymi drogami by w razie pożaru 
nie doszło do tragedii.
Pan Sławomir Rosa - poprosił o przekazywanie informacji z Komisariatu Policji do 
merytorycznej komisji.
Pan Andrzej Marcinkiewicz - już wspominałem na sesji jeśli zmienimy MPZP na tym 
terenie to mogą być wnioski do gminy o wypłacenie odszkodowania, musimy jako rada 
podjąć odpowiednie decyzję, (korzystne będzie przekształcenie na rekreacje -  
wypoczynek czy na tereny leśne).

Ad. 2 Zaopiniowanie projektu uchwał:
1) w sprawie określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na opróżnianie zbiorników 
bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych 
oczyszczalni ścieków i transport nieczystości ciekłych.

2) w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi na nieruchomościach zamieszkałych, ustalenia stawki 
opłaty, określenia opłaty podwyższonej oraz zwolnienia za 
kompostowanie bioodpadów w przydomowym kompostowniku.

1) Projekt uchwały w sprawie określenia wymagań jakie powinien spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na opróżnianie zbiorników 
bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 
ścieków i transport nieczystości ciekłych zostało przedstawione przez Panią Edytę 
Wójcik.

Pan Andrzej Marcinkiewicz - czy jest lista przewoźników odbierających 
zanieczyszczenia od mieszkańców?
Pani Edyta Wójcik -  lista firm, które świadczą usługi aseminacyjne znajduje się na 
stronie gminy.
Wyniki głosowania

6 głosów „za”,
0 głosy „przeciw”,

0 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 6 radnych

2) Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi na nieruchomościach zamieszkałych, ustalenia stawki 
opłaty, określenia opłaty podwyższonej oraz zwolnienia za kompostowanie 
bioodpadów w przydomowym kompostowniku został przedstawiony przez panią 
Edytę Wójcik.

Propozycja zmian ww. uchwały:
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• Stawka opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi wynosi 28,00 zł 
miesięcznie.

• Podwyższona stawka opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi jeżeli 
właściciel nieruchomości nie wypełnia obowiązku zbierania odpadów 
komunalnych w sposób selektywny wynosi 84,00 zł miesięcznie.

• Zwalnia się w części z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami jednorodzinnymi, którzy 
zagospodarowują bioodpady stanowiące odpady komunalne 
w kompostownikach przydomowych, proporcjonalnie do zmniejszenia kosztów 
gospodarowania odpadami komunalnymi z gospodarstw domowych 
w wysokości 5,00 zł od 1 osoby miesięcznie.

Termin wejścia w życie uchwały 1 listopada 2023 r.
Wyniki głosowania

5 głosów „za”,
0 głosy „przeciw”,

1 głosów „wstrzymuję się”, 
przy obecności 6 radnych

Ad. 3 Sprawy różne
Przewodniczący komisji odczytał wnioski:

• Komendant Powiatowej Policji w Wołominie wnioskuje o środki finansowe 
w kwocie 45 000 zł. na zakup samochodu osobowego segmentu C w wersji 
oznakowanej na potrzeby Komisariatu Policji w Radzyminie.

Komisja ponownie kieruje wniosek do Wójta Gminy Dąbrówka oraz Komisji Budżetowo
-  Finansowej Rady Gminy Dąbrówka celem wskazania środków.

• Komisariat Policji w Radzyminie wnioskuje o środki finansowe w kwocie 
4000 zł. na nagrody motywacyjne dla Policjantów Komisariatu Policji 
w Radzyminie.

Komisja ponownie kieruje wniosek do Wójta Gminy Dąbrówka oraz Komisji Budżetowo
-  Finansowej Rady Gminy Dąbrówka celem wskazania środków.

W dalszej części posiedzenia komisja zapoznała się z pismem dotyczącym 
ograniczenia prędkości ul. Warszawska, ul. Wojska Polskiego w Kuligowie.
Pan Ireneusz Zieliński - zgodnie z kompetencją zostanie przekazane do Starostwa 
Powiatowego w Wołominie.

Pan Andrzej Rosa poinformował o przystąpieniu do przetargu „Centrum Integracji przy 
OSP Kołaków”.
Pani Agnieszka Gryglas - przetarg przeprowadzony dwukrotnie, przewyższa kwotę 
z postępowania.
Komisja -  rezygnacja z ww. inwestycji.

W drugiej części posiedzenia Pani Agnieszka Gryglas przedstawiła komisji informacje 
dotyczących złożenia wniosków do Rządowego Funduszu Polski Ład:

• Przebudowa przepompowni ścieków i instalacji fotowoltaicznej - 30 000 000 zł.
• Droga Kołaków, Sokołówek, Teodorów - 8 000 000 zł.
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• Wnioski na zabytki - Renowacja Kościoła Parafialnego w Dąbrówce, II etap prac 
związanych z kolejnymi etapami prac renowacji. Kwota złożenia do 3 500 000 
zł. Propozycja komisji złożenie wniosku na 1 000 000 zł. z okresem realizacji 
12 miesięcy.

• Remont Hali Sportowej w Józefowie.

Pan Sławomir Rosa -  podjął temat dewastacji placu zabaw w Jozefowie.

Pani Agnieszka Gryglas podjęła również temat placu zabaw w Guzowatce. 
Stanowisko komisji. Ww. temat zostanie omówiony w merytorycznej komisji.

Ad. 4 Zakończenie posiedzenia
Następnie Przewodniczący Komisji -  Andrzej Marcinkiewicz, mając na uwadze brak 
chętnych do dalszej dyskusji oraz wyczerpanie tematów zamieszczonych w porządku 
posiedzenia, zakończył posiedzenie Komisji Zdrowia, Spraw Socjalnych i Porządku 
Publicznego Rady Gminy Dąbrówka.

Na tym protokół zakończono.
Lp. Nazwisko i Imię Podpis
1. Marcinkiewicz Andrzej
2. Rasiński Tomasz
3. Kłębek Krzysztof
4. Kuśkowska Helena ,rW /,7
5. Bielecki Kamil JMj»
6 Rosa Andrzej _____________
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